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Zápis č. 1/2023 z jednání Komise pro dopravu RMČ Praha 10, které 
se konalo dne 04. 1. 2023 

 
Přítomní členové:  Marek Dvořák, BBA – předseda komise, Ing. Milan Maršálek – člen, 
PaeDr. Martin Sekal – člen, Robert Zrzavecký - člen 
 
Omluvení členové: Ing. Viktor Lojík – člen, Ing. Jarmila Bendová – člen, Ladislav Chládek - 
člen 
 
Hosté: Ing. František Daníček 
 Mikuláš Pobuda 
 
Jednání KOM bylo zahájeno v 17:00 hodin. 
 
Návrh programu jednání:  

1.  Zahájení jednání Komise pro dopravu 
2. Schválení programu  
3. Představení členů komise  
4. Schválení stálých hostů 
5. Odsouhlasení působnosti komise 
6. Schválení termínů jednání na rok 2023 
7. návrh rozpočtu kapitoly 031 na rok 2023 

8. Záměr vybudování projektu mikro depa 

9. Informace o konání finále evropské konferenční ligy UEFA 

10. Bezbariérové přechody 

11. Diskuze a různé 
12. Závěr 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 
Jednání KPD zahájil a vedl od 17:00 hod. předseda Marek Dvořák, BBA. Komise se sešla 
v nadpoloviční většině a po celou dobu jednání byla usnášení schopná. 
 
2. Schválení programu  
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 4  0 0 

 
KPD schválila program jednání č. 1/2023 KPD 
 
3. Představení členů komise 
 
Předseda požádal všechny členy o velmi stručné představení. 
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4. Schválení stálých hostů 
Předseda seznámil členy a návrhem stálých hostů: 

- Gesční radní Mikuláš Pobuda 
- Vedoucí odboru dopravy Ing. František Daníček 
- Vedoucí oddělení státní správy Daniel Čech 

 
Hlasování o usnesení KPD/01/01/2023 
 
 I.  Schvaluje  
  Přítomnost stálých hostů, Mikuláše Pobudy, Ing. Františka Daníčka, Ing.  
  Daniela Čecha na svých jednání po dobu období 2022-2026 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 4  0 0 

 
Stanovisko KPD/01/01/2023 bylo schváleno. 
 
5. Schválení působnosti komise 
 
Podkladový materiál byl členům KPD rozeslán 2. 1. 2023 
 
Mikuláš Pobuda informuje členy KPD o drobných úpravách bodu č. 4 a č. 7, zbytek zůstává 
stejný jako v minulých letech. 
 
Navržené znění působnosti KPD 
 
Působnost komise: 

1. Koncepce dopravy na území Prahy 10 
   - aktuální stav, monitoring dopravní situace, výstupy 

2. Dopravní prvky na území Prahy 10 
 - aktuální stav, monitoring dopravní situace, výstupy, bezpečnost 
3. Parkovací situace  

 - Průběžné zhodnocování aktuálního stavu, monitoring, výstupy 
4. Udržitelná mobilita 

 - Aktuální stav, monitoring udržitelné dopravy, výstupy 
5. Řešení zón placeného stání 
6. Projednávání materiálů zařazených do programu jednání rady 
7. Projednávání podnětů ze strany členů Komise pro dopravu, dalších komisí 

RMČ a výborů ZMČ a podnětů ze strany MHMP 
8. Projednávání podaných podnětů ze strany veřejnosti 

 
Hlasováno o usnesení KPD/02/01/2023 
 
 I.  Schvaluje 
  Působnost komise pro dopravu v předloženém znění a souhlasí s předložením 
  RMČ 
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Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 4  0 0 

 
Stanovisko KPD/01/02/2023 schváleno. 
 
6. Schválení termínů jednání na rok 2023 
 
Podkladový materiál byl členům KPD rozeslán 2. 1. 2023, materiál představila tajemnice KPD 
Markéta Dostálová. 
 
Bez hlasování, pouze informace 
 
7. Návrh na rozpočtové kapitoly 031 na rok 2023 
 
Podkladový materiál byl členům KPD rozeslán 2. 1. 2023, materiál představil Ing. František 
Daníček, vedoucí odboru dopravy a Mikuláš Pobuda, radní pro dopravu. 
 
Proběhla diskuze a předseda KPD Marek Dvořák, BBA přešel na hlasování. 
 
USNESENÍ KPD/01/03/2023 
 
 I. Bere na vědomí 
  Návrh rozpočtu na rok 2023 v odvětí 0031 
 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 4  0 0 

 
Stanovisko KPD/01/03/2023 bylo schváleno. 
 
8. Záměr vybudování projektu mikro depa 
 
Podkladový materiál byl členům KPD rozeslán 2. 1. 2023.  
 
Mikuláš Pobuda sdělil komisi informace o nevyužitém parkování P+R u tramvajové smyčky 
Zahradní město. Na tomto parkovišti se eviduje ve špičce přibližně 1/5 kapacity. Proto 
dopravní společnosti odeslali požadavek na dopravní podnik, který momentálně jedná 
s ministerstvem. Mikuláš Pobuda dále popisuje komisi průběh zásobování, kontejnery 
zaberou cca 1/3 parkovacích míst. O dalším průběhu bude komisi informovat. 
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Hlasováno o usnesení KPD/01/04/2023 
 
 I. Bere na vědomí 
  Informaci o záměru vybudování logistického mikro depa u tramvajové  
  zastávky 
 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 4  0 0 

 
Stanovisko KPD/01/04/2023 bylo schváleno. 
 
9. Informace o konání finále evropské konferenční ligy UEFA 
 
Podkladový materiál byl členům KPD rozeslán 2. 1. 2023 
 
Mikuláš Pobuda představil prezentaci o budoucím fotbalovém zápasu, který se bude konat 
na fotbalovém stadionu Eden v červnu 2023. O zajištění okolní dopravy se stará MHMP, p. 
Pobuda informuje členy komise o uzavírkách ulice Vršovická a Vladivostocká. Informuje také 
komisi o okolní MŠ a ŽŠ, které si uzavírku ulice Vladivostocká řeší s MHMP samostatně. 
Magistrát hl. m. Prahy žádá o součinnost odbor dopravy, jedná se o zábor na několik 
parkovacích míst po dobu 14 dnů, z důvodu zásobování. Praha 10 žádá o doprovodný 
program. 
 
Bez hlasování, pouze informace 
 
 
10. Bezbariérové přechody 
Podkladový materiál byl členům KPD rozeslán 2. 1. 2023 
 
Ing. František Daníček uvedl situaci o podnětech na bezbariérové přechody v ulici 
Černokostelecká. Magistrát hl. m. Prahy žádá o podání požadavku ze strany Prahy 10, dále 
budou s realizací pokračovat oni.  
 
Hlasováno o usnesení KPD/01/05/2023 
 
 I.  Souhlasí 
  S odesláním žádosti o bezbariérovou úpravu přechodů pro chodce ul.  
  Černokostelecká 
 
 

Výsledek hlasování:   

  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 4  0 0 

 
Stanovisko KPD/01/05/2023 bylo schváleno. 
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11. Diskuze a různé 
 
Podnět 1 – Olšanská – Habrová, příprava tramvajové linky 
 
Předseda komise Marek Dvořák požádal Ing. Milana Maršálka o stručné informace. 
Ing. Milan Maršálek informuje komisi o Projektové dokumentaci, která přišla na ÚMČ Prahy 
10 v prosinci 2022, se žádosti o vyjádření. 
Z hlediska odboru životního prostředí má projektová dokumentace několik nedostatků, 
probíhá diskuze.  
Z hlediska odboru dopravy je vše v pořádku.   
PaeDr. Martin Sekal upozorňuje na problematiku s dopravou na Praze 10 při výjezdu z Prahy 
ve všech směrech, kromě severního a severovýchodního, v oblasti ulice Černokostelecká, 
Eden a Bohdalec. Tento problém vznikne ve chvíli, kdy se nastěhují lidé do probíhající 
novostavby u nákladového nádraží Žižkov, neboť nevede jiná cesta z města než výše 
zmiňovaná. Proto je potřeba vyžadovat zvýšení kapacity silnic. 
Mikuláš Pobuda navrhnul, že bude hledat, zda existuje studie či analýza vytíženosti okolních 
komunikací. 
Závěr – Toto téma se otevře při dalším jednání KPD, kde budou členové komise více 
informování a seznámeni s případnou analýzou či studií.  
 
Podnět 2 – Zastávka Slavie, Bělocerkevská, Pod Rapidem a Průběžná 
 
Na sociálních sítích se rozvíjejí různé debaty ohledně přístřešků, proto Ing. František Daníček 
vysvětluje postupy stavby nových přístřešků, ke kterým dochází z důvodu změny 
dodavatelské firmy s MHMP. Na některých místech je problém s umístěním na pozemky 
třetích stran.  
Závěr - zmiňované přístřešky jsou mobilní a pouze dočasné řešení, než se dořeší 
komplikace s postavením těch trvalých. 
 
Podnět 3 – Přechod Strašnická 
 
Předseda Marek Dvořák otevírá téma přechodu na ulici Strašnická blíž k metru na základě 
požadavku z veřejnosti.  
Ing. František Daníček informuje předsedu, o tom, že se jedná o komunikaci 1. třídy, tudíž 
požadavek řeší Magistrát hl. m. Prahy. 
Mikuláš Pobuda zmiňuje podchod pod silnicí, který nahrazuje přechod. Z hlediska 
bezpečnosti není přechod přes hlavní silnici vhodný, i kvůli tramvajovému pásu. 
Ing. Milan Maršálek seznamuje komisi s projektem TSK, který tento přechod již připravuje. 
 
Závěr – přechod se chystá v souvislosti se školou, zápis o tomto projektu je veřejnosti 
přístupný. 
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Podnět 4 – Průniková oblast zón placeného stání 
 
Radní Mikuláš Pobuda sděluje informace o nadcházející schůzce s radním pro dopravu Prahy 
3 z důvodu problémové průnikové oblasti ZPS v ulici Na Třebešíně. 
 
 
12. Závěr 
 
Pan předseda Marek Dvořák, BBA ukončil 1. jednání KPD v 17:55 hod. Poděkoval všem 
přítomným a připomněl termín dalšího jednání. 
 
Součástí zápisu jsou stanoviska: KPD/01/01/2023 
     KPD/01/02/2023 
     KPD/01/03/2023 
     KPD/01/04/2023 
     KPD/01/05/2023 
 
 
 
 
Markéta Dostálová       Marek Dvořák, BBA 
tajemnice KPD        předseda KPD 
 
 
 
 
 
11. 1. 2023 
 
 
Přílohy: Prezenční listina 


